
 

Fotbollssektionen Rasbo IK 
Möte 2 oktober 2019, Rasbo IP 

 

 
Närvarande:  Tomas, Ludwig, Niklas, Anna, Björn, Tina, Malin 

Sektionen: Då det inte var så många närvarande får frågan om fördelning av arbetsuppgifter 
 inom sektionen tas upp i början av nästa år istället. Varje lag bör förslagsvis ha två 
 representanter, så det alltid finns en representant närvarande vid sektionens 
 möten. Kan man inte själv gå ska en ersättare ordnas. En idé för att få fler föräldrar 
 engagerade är att se till att alla har en uppgift som löper på under säsongen.  

 Nuvarande representanter i fotbollssektionen: 
 F10-13; Tuva/Niklas/Sandra 
 P13; Elice 
 Team 12; Charlotta 
 Team 11; Tomas 
 P09/10; Niklas/Marie 
 F08/09; Tina 
 P08; Anders 
 F06/07; Björn 
 P05/06; Ludwig 
 P03; Anna 
 Senior; Johan 
 Kioskansvarig; Karin 
 Kassör; Malin 

Städdag: Reducerad städinsats den här hösten, satsar på grundligare städ till våren istället. 

 Lagen som fått städuppgifter under hösten: 
Team 11;  Ställa ihop målen vid granhäcken. Flytta in bänkar under balkongen  
 på klubbhuset. Plocka skräp och tömma soptunnor utomhus. 
P09/10; Städa klubbhusets övervåning (allt utom kiosken). 
P05; Städa barackerna med omklädningsrum samt toaletterna. 
P03; Se över tillstånd m.m. för kameraövervakning/larm. 
Senior; Ta ner nät, städa omklädningsrum m.m. 
 

Ungdom: Ludwig meddelade att P05/06 tyvärr, på grund av för få spelare, inte kommer finnas 
kvar som lag efter den här säsongen. Spelarna har erbjudits fortsatt spel i Vaksala 
(06:or) och P03 (05:or). 

 Nya lag som förhoppningsvis startar upp nästa säsong är barn födda 2014, 
sektionen ska vara behjälplig i början vid behov.  

 Inget lag har lagt in önskemål om träningstider i Diös eller Ärentuna under period 3. 

 Det blir futsal på söndagar i Hall2000 även i vinter. Tider kommer! 



 
 
 
Ledarfest: Planeras till den 15 november i samband med EM-kvalet (om lämplig lokal finns 
 tillgänglig).  
 

Info från HS: Spelare som inte betalat medlemsavgiften får inte kallas till match. 

 OK att någon från fotbollssektionen köper in sensorstyrda lampor till IP. 

 Ta fram offert på gräsklippare och skicka till HS (Karin ordnar) 

 Ta fram offert/alternativ för att få bort granhäcken (Niklas ordnar) 

 Hitta datum och fixa avslutningsträff för säsongens domare (Tina ordnar) 

 Ta fram sponsoravtal till ICA och lämna övriga avtal till Fredrik på ICA (Johan ordnar) 

 Köp in brandsläckare/brandvarnare och se över att klubblokalen är godkänd för 
övernattning, ta fram en planskiss över lokalen (Karin ordnar) 

 Projektorn som köpts in finns hos Jenny Engström. 

 Nästa HS-möte är den 5 november kl.18. 

 

 

 

  

   

 


